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Protokoll från Lokala Pensionärsrådet 
 
Sammanträdesdatum: 2024-11-05 
Plats:  Kommunhuset, Nossan 
Tid:  kl. 14:00-16.00 
 
Närvarande från Herrljunga kommun: 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande 
Jennie Turunen, tf. socialchef §§ 1-5 
Susanne Johnsen, verksamhetschef socialförvaltningen §§ 5-7 
Christel Andersson, verksamhetschef socialförvaltningen §§ 5-6 
Anela Lennartsson, administration- och kommunikationschef § 7 
Markus Larsson utredningssekreterare  
 
Närvarande från föreningar:  
Jan Andersson, PRO Gäsene 
Birgitta Larsson, PRO Herrljunga 
Rolf Kry, SPF Knutpunkten 
Uno Sandfridsson, SPF Knutpunkten 
Lisbeth Dalqvist, SPF Knutpunkten 
Anne-Cathrin Cammersand PRO Herrljunga 
Ulla Franzén, PRO Gäsene 
 
Övriga närvarande: 
Carl Gustafsson, Praktikant 
 
Förhinder/deltar inte på dagens sammanträde: 
Gunnar Andersson, 2:e vice ordförande i kommunstyrelsen 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef  
Ulla Wendel, PRO Gäsene 
Viola Wigertsson, PRO Herrljunga 
Kerstin Johansson 
Ingbrith Torstensson, SPF Knutpunkten 
Jan Bengtsson, PRO Herrljunga 
Ann-Marie Ulvebro, PRO Gäsene 
Laila Palmén, PRO Herrljunga 
 
 
 
 
 
§ 1 Mötet öppnades 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs. 
 
§ 3 Val av justerare 
Rolf Kry väljs till justerare för dagens protokoll. 
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§ 4 Kommunstyrelsen informerar 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande informerar rådet om följande: 
 

• Mycket arbete pågår med detaljplanering där några planer beräknas vara klara inom den 
närmaste tiden bland annat Skoghällavägen/Skogsgatan. Exploatering av området planeras 
att ske under 2025. I Ljung/Annelund pågår framtagande av en detaljplan söder om 
skolvägen. Där beräknas 80 nya tomter av blandad bebyggelse komma till. 

• Kommunens beredskap är i fokus där Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) 
har ökat sin närvaro i kommunernas beredskap på senare tid. Det handlar bland annat om 
möjligheten för kommunen att tillgodose mat och vatten i ett bestämt antal dagar. 

• Det finns utmaningar när det gäller att tillgodose personalbehovet på lång sikt, särskilt 
beroende på den negativa demografiska utvecklingen. Att hitta rätt kompetens till rätt tjänst 
kommer därför att vara prioriterat framöver i kombination med att hitta nya digitala lösningar 
inom administration för att möjliggöra distansarbete. 

• I april fattade kommunfullmäktige beslut om att inrätta ett kommunalt naturreservat på 
fastigheten Orraholmen 1:1. Dåvarande miljöstrateg som lett arbetet avslutade sin 
anställning i våras vilket har inneburit att arbetet med inrättandet har avstannat något. Nu 
har en ersättare anställts vilket gör att arbetet fortskrider. 

• Mats berättar att Herrljunga och Vårgårda kommuner enbart har direkt tillgång till 40 kV 
elkabel medan det normala är att ha 130 kV. Det innebär att exempelvis möjligheten till 
industrietableringar kan vara svårare då det finns begränsad kapacitet i elsystemet. 

• Det pågår projekt för planering av vindkraftsetablering i kommunen för området 
Kesemossen. Mats berättar att den förbrukade andelen el som också produceras i 
kommunen ligger på 4 procent. Den nuvarande självförsörjningsgraden av el i kommunen är 
därför mycket låg i dagsläget. I Vårgårda och Falköpings kommun pågår det liknande 
projekt kring vindkraftsutbyggnad för områdena Sellerhög respektive Höverö.  

 
 
§ 5 Socialförvaltningen informerar 
Jennie Turunen, Susanne Johnsen och Christel Andersson inom socialförvaltningen informerar 
rådet om följande: 
 

• Arbete för rekrytering av ny socialchef pågår vilket kommundirektören ansvarar för. Då 
Christel Andersson, verksamhetschef för individ- och familjeomsorgen, sagt upp sig pågår 
rekrytering av hennes ersättare. 

• Projekten på Hemgården och Hagen går enligt plan. På Hemgården kommer exempelvis ett 
sprinklersystem att sättas upp inom kort och på Hagen har en renovering av restaurang 
precis genomförts. 

• Ett effektiviseringsarbete pågår inom hemtjänsten för att förbättra samordningen av de olika 
enheterna. 

• Den 12 november kommer det nya huvudsakliga IT-stödet inom vården – Millennium – att 
tas i bruk av regionerna. Tanken med systemet är att underlätta kommunikationen mellan 
primärvård och sekundärvård samt mellan kommuner och regioner. Kommunerna i Sjuhärad 
kommer först under februari månad att börja använda sig av Millennium då mer tid krävs för 
implementering av systemet. Parallellt med införandet av Millennium pågår införandet av 
nytt verksamhetssystem där Viva byts ut mot Combine, vilket togs i bruk i fredags. 
Förvaltningen är positiva till det nya systemet.  

• En ny socialtjänstlag kommer att träda i kraft 2025-07-01. Den nya lagen kommer att lyfta 
fram mer av det förebyggande arbetet.  
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• Kommunen erbjöd kostnadsfria hälsosamtal tillsammans med sjuksköterska för invånare 
som är 75 år eller äldre under Hälsoveckan som genomfördes under vecka 36 vilket var 
uppskattat. Det svåra är att nå ut till de invånare som kommunen inte har kännedom om för 
tillfället. 

• Seniorfika kommer att börja anordnas på Hemgården. 
 
 
§ 6  Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar 
 

• Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef, har förhinder från dagens möte. Mats informerar 
att Emil hälsar att han sedan det förra pensionärsrådet i september – där frågan om att öka 
omfattningen av trygghetsvandringar i kommunen – har tagits vidare där fler medborgare 
har visat intresse för att delta i trygghetsvandringar. 

 
§ 7 Övriga frågor 
 

• Fråga om skyddsrum: Ulla Franzén frågar om kommunen har med behovet av skyddsrum 
vid uppförande av nya byggnader. Mats tar frågan vidare. 

• Fråga om Sämsjöns badplats: Uno Sanfridsson undrar om de gamla toaletterna vid 
Sämsjöns badplats, som inte använts på många år, är tänkta att rustas upp eller rivas. Mats 
svarar att det inte finns några planer på att rusta upp eller riva toaletterna. Han tillägger dock 
att en tillgänglighetsanpassning av badplatsen finns med i budgeten för 2025. 

 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Markus Larsson   Mats Palm  
Sekreterare    Mötesordförande 
 
Rolf Kry 
Justerare 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 

* Värden markerade med en asterisk har validerats mot beviset från den legitimeringstjänst som användes för underskriften. 
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